

On behalf of a parent on my care who wishes to be anonymous.

Good afternoon,

I would like to share my testimony about the early intervention services at my son's school. I am truly grateful because my child with autism has learned so much with them—he has become a very independent child. He has learned to use the bathroom, his behavior has changed, and he has socialized more with people. He has also attempted more sounds, and even words.

At his hospital therapy sessions, the educator is amazed that every activity he does is something he learned from the early intervention program. I am especially thankful to his teacher, Tiffany, because my son has great respect and affection for her. As a mother, I am grateful that she is always attentive to every question I have or any information I need for my son with autism. I appreciate that she has taught and educated him well, helping him begin to understand what is right and what is not.

This year, my other child has entered the ECSE program, and I truly hope and believe that he will have the same positive experience as my first child. I trust in the program and in the teachers, knowing they will do a great job just as they did with my child with autism.

I kindly ask that these services not be taken away from us, as they are extremely valuable and essential for our children. The team of specialists does an incredible job, and I appreciate that, as parents, we are considered in the education and guidance of our little ones.

Thank you.

Hola buenas tardes

Quisiera dar mi testimonio sobre la escuela de servicios de temprana edad. Yo estoy totalmente agradecida ya que mi hijo con autismo a aprendido muchas cosas con ellos el se a vuelto un niño muy independiente. Se ha enseñado hacer del baño a cambiado su forma de ser a socializado mas. Con la gente el a intentado mas sonidos. E incluso palabras en la terapias del hospital la educadora se sorprende que cualquier actividad que hace es porque el programa de intervención temprana se lo ha enseñado le doy gracias a su maestra tiffany ya que me hijo le tiene mucho respeto y cariño y yo como madre le doy gracias por que ella siempre esta atenta acada pregunta o informacion que necesito para mi hijo con autismo le doy gracias por que ella lo enseñado y educado bien y que el empieze atender lo bueno y no lo bueno gracias por este apoyo ahora en este año emtro mi otro hijo y yo deseo y siento que sera el mismo resultado como mi primer hijo y creo em ellas que haran un buen trabajo como lo hicieron con mi hijo con autismo y pido que por favor no nos quiten los servicios. Ya que son muy buenos e utiles para nuestros hijos y que hacen un buen equipo todos los especialistas. Les agradezco que como padres nos tomen en cuenta para la gran educación y enseñanzas para nuestro pequeños hijos y gracias